
      Protokół Nr 38 

 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju z dnia 17 lutego 2010 r.  

 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni – członkowie obecni zgodnie z załączoną listą 

obecności stanowiącą zał. nr 1 do protokołu,  Wójt Gminy H. Gajda.  

 

Tematem posiedzenia Komisji była: 

1. Analiza wydatków na ogrzewanie i oświetlenie w Szkole Podstawowej w Bychlewie i 

Petrykozach za okres od września 2009 do końca 2010r.  

 

2. Sprawy różne.  

 

 

Ad. pkt. 1.  

 

Komisja zapoznała się z informacją dyrektorów  S. P. w Bychlewie i Petrykozach na temat 

wydatków na ogrzewanie i oświetlenie  w szkołach za w/w okres zapisany w temacie 

posiedzenia.  

Szkoły wykazały ilość uczniów, powierzchnię użytkową do ogrzania, kubaturę , zużycie oleju 

opałowego i energii elektrycznej.  

Informacja dyrektora S. P. im. Kornela Makuszyńskiego w Bychlewie z w/w danymi stanowi 

zał. nr 2 do protokołu. 

 

Informacja dyrektora S. P. im. H. Ch. Andersena w Petrykozach z w/w danymi stanowi zał. nr 

3 do protokołu. 

 

Informacja Wójta Gminy na temat kosztów ogrzewania i oświetlenia w szkołach za okres od 

IX 2009 do I.2010  sporządzona w formie zestawienia zawierająca dane na temat liczby 

uczniów w poszczególnych szkołach, powierzchni szkół w m
2
 ogrzewania olejowego i 

elektrycznego, oświetlenia , Kosztów razem , zużycia opału na 1 m
2
 i kwoty na jednego 

ucznia w szkole stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

Dokonała analizy danych zawartych w przedłożonym materiale pod kątem rozważenia, czy 

nie byłoby korzystniejsze dokonanie wymiany ogrzewania elektrycznego w S.P. w 

Petrykozach na ogrzewanie np. olejowe, które zdaniem Komisji byłoby oszczędniejsze w 

kosztach.  

 

Po dokonanej analizie kosztów ogrzewania i oświetlenia porównawczo w szkołach: Petrykozy 

i Bychlew Komisja Ochrony środowiska i Rozwoju stwierdziła, że na sezonie grzewczym w 

w/w szkołach jest różnica w kosztach ok. 7 -8 tys. zł.  

W związku z powyższym Komisja doszła do wniosku, że nie ma powodu, aby dokonywać 

zmiany systemu ogrzewania w S. P. W Petrykozach, ponieważ koszty z tym związane / 

wybudowanie dodatkowego pomieszczenia – kotłowni, a także wymiana pieca i 

związanych z tym prac/ byłyby zbyt duże, aby podejmować przedsięwzięcie.  

 

Ad. pkt. 2.  

 

Komisja zapoznała się z pismem, które zostało jej przedłożone do wydania opinii.  



Pismo Wójta Gminy Pabianice z dnia 16 .02.2010 r. skierowane do Przewodniczącego 

Komisji w załączeniu, którego znajduje się wystąpienie Prezesa Polskiego Stowarzyszenia 

Szybowcowego w sprawie wyrażenia przez Gminę Pabianice zgody na lotnicze 

wykorzystanie działki nr ewid. 79 położonej w Bychlewie.  

W sprawie powyższej była podjęta Uchwała Nr XXXI/213/2009 Rady Gmin y pabianice z 

dnia 26 marca 2009 r. wyrażajaca zgodę na lotnicze wykorzystanie działki na czas okreslony , 

tj. do dnia 31 grudnia 2009.  

 

Komisja po przeanalizowaniu tematu wyraziła opinię pozytywną na lotnicze 

wykorzystanie działki na czas nieokreślony pod warunkiem uzyskania pozytywnej opinii 

mieszkańców zainteresowanych sołectw.  

 

Wójt przedłożył Komisji projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 

nieruchomości zabudowanej w  miejscowości Wola Żytowska.  

Wójt poinformował, że uzyskamy dotacje na modernizacje tego budynku w kwocie 368 tys. 

zł. Według opinii  biegłego budynek w Woli Żytowskiej, który chcemy kupić wyceniony jest 

na kwotę 320 tys. zł. Z Zarządem Gminnej Spółdzielni doszło do porozumienia, że zostanie 

on sprzedany Gminie Pabianice za kwotę 120 tys. zł. 

Wójt powiedział także, że nie rozpocznie modernizacji tego budynku dopóki nie będzie on 

własnością Gminy.  

 

Radni: M. Muszczak i M. Lubowicka przymnieli, iż na sesji na której były prowadzona 

dyskusja w sprawie tego budynku padły wypowiedzi, ze może będzie on sprzedany Gminie 

Pabianice za tzw. „ przysłowiową złotówkę”  

 

Komisja zwróciła się do Wójta Gminy, aby na Komisji, która  miałaby  miejsce przed 

sesją na której będzie  przedkładany  powyższy projekt  uchwały zostało przedłożone 

Komisji uzasadnienie do tego projektu uchwały wraz  z całą dokumentacją związaną z 

tym tematem.  

 

Ponadto Komisja zwróciła się do Wójta Gminy o przedłożenie jej na najbliższe 

posiedzenie informacji na temat pozyskanych  zysków dla Gminy z kwoty 500 tys. zł. , 

którą Gmina złożyła na lokatę w Gminnej Spółdzielni „SCh”. 

 

 

Radny P. Kociołek ponowił temat jaki zgłaszał na posiedzeniu  Komisji  w dniu 19 

stycznia 2010 r. / prot. nr 37 z dnia 19.01.2010/  dotyczący  odwodnienia terenów w 

Bychlewie po modernizacji drogi w Bychlewie.  

Radny wnioskował o podjęcie działań w kierunku odwodnienia terenów.  

 

Radna J. Józefczyk zwróciła się do Wójta w sprawie przyspieszenia realizacji wniosków 

zgłoszonych przez nią na jednej z  sesji /28.10.2009/ a dot. usytuowania tablic 

kierunkowych z numerami posesji dla wsi Górka Pabianicka , zamontowania 

oświetlenia ulicznego wzdłuż drogi gminnej w Górce Poduchownej.  

Ponadto radna wnioskowała o prawidłową naprawę jezdni w Górce Pabianickiej przy 

posesji p. Jurewicz. Dotychczasowe łatanie dziury jest nieskuteczne, ponieważ jezdnia w 

tym miejscu notorycznie się zarywa.  

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono .  


